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PROTOKÓŁ Nr 14/2012 

z XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 23 sierpnia 2012 r. 

 

Posiedzenie XIV Sesji rozpoczął o godz. 11
00

  Przewodniczący Rady Gminy Jan Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XIV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych oraz sołtysów. 

 Na posiedzenie Rady Gminy przybyło 15 radnych, w związku z czym Przewodniczący 

Rady Jan Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki Jan Piskor odczytał porządek obrad. 

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku       

obrad. 

2. Wystąpienie Kierownika Rejonu Dróg Wojewódzkich w Sztumie. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta Gminy spraw realizowanych między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. . 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

8. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11.Zamknięcie obrad sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 2. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – przywitał przedstawiciela Rejonu Dróg Wojewódzkich   

w Sztumie Pana Ludwika Wolanina i poprosił  o wypowiedzenie się na temat stanu dróg 

wojewódzkich w gminie Sadlinki. 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich -   podziękował za zaproszenie na 

sesję i omówił plany i zamierzenia Rejonu Dróg Wojewódzkich, którego rejonem działania 
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jest powiat Sztum, Malbork i Kwidzyn. Poinformował, że środki na utrzymanie i 

zabezpieczenie dróg kształtują się w roku 2012  w wysokości 3,5 mln złotych. W trakcie roku 

wpływają jeszcze środki na zadania inwestycyjne. Dodał również, że drogi na terenie gm. 

Sadlinki są w dobrym stanie. Transport samochodowy rozjeżdża drogi. Niestety nie planuje 

się dużych inwestycji na terenie gminy Sadlinki. Na drodze nr 532 będzie od 27.08.2012 r. 

wyrównywanie dróg, klejenie dziur. 

M. Bułka – radny – zadał pytanie, czy są plany robienia dróg wojewódzkich? 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich – odpowiedział, że będą robione 

tylko ubytki na drogach, jeżeli chodzi o pobocza, to niestety nie ma dobrych odwodnień, 

pobocza są naprawiane tylko w sytuacjach awaryjnych. Nie ma też w planie ścinki poboczy. 

M. Bułka – radny – mamy tak niebezpieczne drogi i pobocza, że w momencie 

„przekierowania” pojazdów w razie wypadku z terenu Kwidzyna, nie ma możliwości mijania 

się pojazdami. 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich – nasze drogi nie spełniają 

standardów, powinno być 7 – 7,5 m szerokości a jest często 4. Niestety nie ma innej 

możliwości, dlatego jest jak jest. Natomiast jeżeli chodzi o przyszły rok to na razie jesteśmy 

na etapie planowania ale raczej nie zapowiada się, że będzie lepiej. Przegląd dróg jest robiony 

ale jeszcze nie jest pewne co tak naprawdę będzie robione. Mnóstwo pieniędzy jest 

przyznawane i wydawane na powiat sztumski i kwidzyński. Mam nadzieję, że coś będzie na 

terenie gminy Sadlinki robione, ja przygotowuję plany. 

E. Pazdan – radna -  na jednej z poprzednich sesji wnioskowałam o podjazdy (obniżenie 

krawężników) i nic do tej pory nie zrobiono. 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich – odpowiedział, że nic mu o tym 

nie wiadomo, być może była wymagana decyzja Urzędu Marszałkowskiego. 

E. Gadacz – sołtys -  stwierdził, że należy zwrócić uwagę na to, że po ostatnich wichurach 

masę drzew, gałęzi leży powalonych na drodze, a nie wiadomo, kto to ma sprzątnąć. 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich – co roku usuwaliśmy zagrażające 

drzewa, a od 2011 r. nie możemy tego robić, nie pozwalają nam na to ekolodzy, pozostają 

jedynie podcinki. Nic innego nie możemy zrobić, trzeba zgody urzędów gmin na wycinkę. 

A. Michalska – radna -  droga 532 będzie naprawiana a czy 612 będzie  naprawiana? 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich – jeżeli zdążymy, na pewno 

zrobimy (pod ciśnieniem jest wtłaczany grys i emulsja i wyrównywane). 

E. Krajewska – Wójt – jeżeli chodzi o zabiegi pielęgnacyjne  przy drodze 532 – to niestety 

pracownicy interwencyjni odcinają przyrosty przy drzewach ale to nie jest nasze zadanie. 

Jeżeli natomiast chodzi o obniżenie krawężników to mam nadzieję, że można to zrobić, 

ponieważ wcześniej nam to obiecano. Obiecano nam również wykonanie 1 km drogi i mam 

nadzieję, że będzie to zrobione. W Bronisławowie i Białkach widoczne jest obniżenie boków 



3 
 

drogi, co jest bardzo niebezpieczne. Planujemy z Zarządem Dróg Wojewódzkich na drogach 

532 i 612 odnowienie. Natężenie ruchu jest duże, ruch nie jest wcale taki mały. 

L. Wolanin – przedstawiciel Rejonu Dróg Wojewódzkich – drogi to podstawa. Dnia 

29.08.2012 r. kierownik wybiera się do Pani Wójt i wskazane byłoby obejrzenie tych dróg. 

Najczęściej mówi się o drodze 515 natomiast o drodze 532 nie mówi się wcale, ponieważ nie 

jest to zła droga np. w gminie Gardeja jest gorzej. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – podziękował Panu Wolanin Ludwikowi za przybycie i 

wyczerpujące odpowiedzi. 

Ad. 3. 

Przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił o interpelacje i zapytania radnych. 

S. Surma – radny -  zwrócił uwagę na fakt, że nie są wykaszane pobocza szczególnie na 

wysokości P. Gburczyk w miejscowości Białki oraz, że  nie świecą się lampy. 

J. Gutmański – sołtys – zwrócił się z prośbą o podcięcie drzew przy ul: Grudziądzkiej w 

stronę szkoły w Sadlinkach oraz o zwrócenie uwagi na drogę, która się zapada koło P. 

Formeli. 

E. Gadacz – sołtys – chciałem zwrócić uwagę, że droga od Rozpędzin do Grabowa jest 

bardzo niebezpieczna, nie ma żadnego oznakowania. 

Ad. 4. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – poprosił P. Wójt o przedstawienie spraw realizowanych 

między sesjami. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 5. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIV/107/2012 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

     Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku                 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady -  odczytał uchwałę Nr XIV/108/2012 w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Sadlinki na 2012 r. 

     Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku                 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.  
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E. Krajewska – Wójt -  przedstawiła uchwałę dot. pomocy finansowej Powiatowi 

Kwidzyńskiemu. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr XIV/109/2012 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

     Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku                 

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

Za przyjęciem protokołu z XIII Sesji głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 9.  

E. Krajewska – Wójt -  odpowiedziała Panu Surmie, że nie wszystko jest obkaszane z uwagi 

na brak czasu. Dodała również, że zwróci uwagę na podcięcie drzew przy ul: Grudziądzkiej. 

P. Wójt zaprosiła wszystkich zebranych na Dożynki Powiatowe, które odbędą się dnia 

09.09.2012 r. przy Zespole Szkół w Sadlinkach. 

Ad. 10. 

M. Zdankiewicz – radny przedstawił protokół  z posiedzenia  Komisji  Ochrony Środowiska 

z dnia 08.08.2012 r. 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady o godz. 12
20 

zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Formela 


